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Zápis z 14. jednání Komise RHMP pro odstraňování  následků 
povodně 2013 dne 14. 8. 2013 + 1. jednání Komise RHMP pro návrh  

a realizaci dokončení protipovodňových opatření hl. m. Prahy  
 

 
 
 
Přítomni:  dle prezenční listiny 

 
 

 
  
  

Program jednání: 
 

1. Úvodní slovo 
2. Úvodní slovo k nové komisi  
3. Kontrola plnění úkolů  
4. Aktuální situace na území hl. m. Prahy  
5. Různé 

 
 
 
 
 
1. Úvodní slovo 
 
Předseda Komise Rady hl. m. Prahy pro odstraňování následků povodně 2013 (dále jen 
„komise“) Jiří Vávra se ujal vedení 14. jednání komise a přivítal přítomné hosty.  
 
 
2. Úvodní slovo k nové komisi 
 
Předseda komise Jiří Vávra informoval přítomné o rozhodnutí RHMP, která svým usnesením 
č. 1343 ze dne 13. 8. 2013 schválila novou Komisi Rady hl. m. Prahy pro návrh a realizaci 
dokončení protipovodňových opatření hl. m. Prahy. 
 
Předseda komise Jiří Vávra poděkoval členům komise za jejich odvedenou práci. Nová 
komise naváže na stávající komisi, zužitkuje poznatky z povodní 2013, kdy se voda dostala i 
do míst, kde nebyl předpoklad jejího výskytu. Zaměří se na zlepšení a dobudování systému 
krizového řízení. Dotáhne stávající úkoly, které budou výchozí pro práci nové komise.  
Dále informoval o složení nové komise. 
Předseda: Jiří Vávra, členové: Ing. M. Trnka, Ing. Z. Javornická, Ing. R. Svoboda,  
Ing. D. Frantík, Ing. I. Jakoubková, Ing. J. Beránek, Ing. F. Ginzl, Ing. J. Juránek,  
Ing. J. Friedel, Mgr. J. Vaněčková, Ing. P. Mrkos, Ing. V. Kroutil, Ing. D. Kurka, L. Šimková.  
Někteří členové stávající komise mohou být přizváni při projednávání specifických problémů. 
 
Komise bude zasedat jedenkrát týdně ve středu od 17:00 hod. 
 
  
3. Kontrola plnění úkolů 
+ 4. Aktuální situace na území hl. m. Prahy 
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Termín pro nahlášení škod 
• Ing. Z. Javornická informovala, že na základě jednání na Ministerstvu pro místní rozvoj 

bylo dohodnuto, že HMP dodá podklady do pátku 16. 8. 2013 a tyto byly předány.          
I. náměstek Jiří Vávra má k dispozici kopii.  

 
Dopravní situace 
• Ing. L. Pivec uvedl, že nehrozí úplné uzavření na komunikaci Prosecká, jsou tam pouze 

dílčí uzavření a provoz zůstává zachován. 
 
Protipovodňové zábrany 
• Ing. J. Juránek sdělil, že chybí popisky na kontejnery, které jsou uloženy, vyčištěny a 

umístěny. Čeká se na podklad z odboru bezpečnosti a krizového řízení, aby se popisky 
nechaly udělat podle toho, jak je místní znalost.  
 

• Ing. R. Guth informoval, že byl starostům MČ zaslán dopis s tím, že do 12. 8. 2013 mají 
dodat názvy na štítky. Doposud odpověděly pouze čtyři MČ. Praha 1, která byla 
iniciátorem, dodá popisky 15. 8. Popisování kontejnerů tedy bude probíhat postupně.  

 
Čerpadla 
• Ing. J. Juránek sdělil, že je opraveno oplocení úschovy hrazení na MČ Praha 12. 

Provedeno oplocení nových uložišť na MČ Prahy 4. Čeká se na analýzu těsnících pryží. 
 
KOMOKO  
• Ing. J. Juránek informoval členy komise, že vše je vyčištěno, opraveno, vyvětráno. 

Probíhá oprava čerpadel na stanovištích 10, 11 a 14, která bude provedena do konce 
srpna. Náklady na opravu čerpadel bude hradit SSHMP z vlastních provozních 
prostředků, ostatní náklady spojené s povodněmi 2013 budou nárokovány na MHMP. 

 
Těžké hrazení  
• Ing. D. Albert, Ph.D. sdělil, že k hrazení v ulici Varhulíkova je dokončen znalecký 

posudek. Nebude nutné dělat speciální opravy. Proběhne standardní sanace, oprava 
nátěru. Práce probíhají na sarkofágu, komunikaci a sanaci zdi. 

• Předseda komise Jiří Vávra – dodat písemnou zprávu, až bude vše hotové. 
 
Nábřežní zeď u Čertovky  
• Ing. D. Albert, Ph.D. informoval, že tisk k opravě zdi probíhá podpisovým kolečkem a je 

připraven do RHMP. Dále konstatoval, že aktivity občanských iniciativ, které  mají  obavy 
o budoucnost místního dětského hřiště, nyní utichly.  

 
Převzetí protipovodňových opatření 
• Ing. D. Albert, Ph.D. zmínil, že do konce září by mělo proběhnout převzetí 

protipovodňových opatření. S Chuchlí probíhá předběžné jednání. Odbor krizového 
řízení obdržel zprávu (podélné řezy, výšky) a bude nutné doplnit průtoky na základě 
povodňového modelu.  

• Ing. F. Guth informoval, že vajíčka (vstupy v nábřežní zdi) se zaplavují dřív a DHI  musí 
zpracovat přesně, v jakých výškách se vajíčka zaplavují. 

• Předseda komise Jiří Vávra upozornil, že odbor správy majetku musí počítat s převzetím 
do své správy. Po kolaudaci Ing. J. Beránek podá podrobnou zprávu o převzetí. 

 
Hegertova cihelna 
• Předseda komise Jiří Vávra se dotázal, kdo řeší přestupek v rámci Hegertovy cihelny, 

kde jsou zabetonované patky. Zároveň zdůraznil, aby případ byl dořešen. 
• Ing. F. Guth zjistí informace a podá zprávu.  
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Císařský ostrov 
• Předseda komise Jiří Vávra sdělil, že lomový kámen z plavebního kanálu u Císařského 

ostrova by měl být využit jako základ pro výstavbu čistírny odpadních vod a zároveň 
požádal o součinnost všech příslušných útvarů i PVS.  

• Ing. J. Friedel informoval, že 15. 8. proběhne schůzka přímo na místě a do konce srpna 
bude val odstraněn. 

 
Desinsekce 
• Ing. K. Čelikovská informovala členy komise, že na území Prahy již komáři nejsou. 

Zároveň byly osloveny MČ 1-57, zda nechtějí k uskladnění látku na hubení komářích 
larev (nejedná se o výbušninu). MČ, které  projevily zájem, bude látka protokolárně 
předána společně s manuálem, jak látku uskladnit. Jedná se cca o 150 kg. Přibližně 
stejná část by byla uložena do skladu PS na Kundratce. 
 

Pytle s pískem 
• Předseda komise Jiří Vávra požádal o stažení pytlů s pískem z HMP. Dále upozornil, že 

v přístavišti Platnéřská na protějším  ostrůvku  se pytle stále nacházejí. 
• Ing. F. Guth informoval, že velké množství pytlů na hasičské stanici ve Strašnicích bylo 

zlikvidováno. Mimo Prahy 12 ostatní MČ pytle s pískem zlikvidovaly. Praha 1 bude o 
nálezu informována. 

 
 
4. Různé  
 
• Ing. D. Frantík  

o informoval, že průběžně probíhají kontroly Kinské a Lobkovické zahrady, kde 
spadly stromy. Dno rybníka ve Stromovce je již vyschlé a stromy nepadají.  

• Ing. J. Juránek  
o informoval, že správě PS byl dodán smykový tahač, 20. 8. 2013 bude dodána 

nůžková plošina a v prvém zářijovém týdnu vlečná plošina. Z ostatního 
materiálu již bylo dodáno: nářadí na montáž (40 sad), holínky PVC černé 
(2 200 párů), holínky zelené (50 párů), respirátory (1 000 ks), pytle na suť 
(10 000 ks), pytle igelitové (2 000 ks), krumpáče (100 ks), lopaty (8 400 ks). 
Dále musí být ekologicky zlikvidováno 950 ks desinfekčních prostředků, u 
kterých končí expirace.  

o V areálu skladu Kundratka, kde je uskladněn humanitní materiál, bude nutná 
výměna oken, jejichž stav je havarijní.  

• Ing. J. Friedel  
o informoval, že od 2. 9. by měla být obnovena plavba mezi Holešovickým 

přístavem až do Mělníka. Od 1. 8. byla obnovena plavba do Slap přes 
plavební komoru Modřany. Dále bude snižován na Slapech stav vody 
z důvodu oprav betonů na vodním díle Kamýk. Na www.pvl.cz je ke stažení 
zpráva ze situace při povodních. 

• Ing. I. Jakoubková  
o informovala členy komise o problematice v MČ Prahy 8, kde na pozemcích 

HMP se nacházejí v zahrádkářské kolonii nezkolaudované stavby, které 
povodňová komise požadovala odstranit, což vzhledem k rozsáhlosti 
pozemků není reálné. Proto by bylo vhodné, aby vlastník pozemků HMP 
předložil záměr s danou lokalitou. Předseda komise Jiří Vávra požádal o 
součinnost se SVM.  

o Dále Ing. I. Jakoubková požádala, až bude probíhat jednání o odstranění haly 
v Chuchli, aby bylo zohledněno, kdo poskytne peníze minimálně pro započetí 
exekučního výkonu, aby mohla být stavba odstraněna.  

• Ing. F. Guth  
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o informoval o zcizení vnitřku hradidlové komory č. 8 (etapa Zbraslav-Radotín). 
S OMI se řeší náprava.  Ochrana klapek hradidlových komor se bude muset 
řešit systémově.  

o Předseda komise Jiří Vávra požádal o sdělení, kdy bude zjednána náprava a 
jaké bude provizorní řešení situace. 

o  Ing. D. Albert, Ph.D. informoval, že zhotovitel opravy by měl být vybrán na 
základě JŘBU. Je připraven odhad nákladů, systém odstranění závady. Doba 
opravy bude v řádu měsíců. 

o Předseda komise Jiří Vávra požádal Ing. D. Alberta, Ph.D., aby problém byl 
předmětem k řešení v rámci nové komise. 

• Ing. F. Guth 
o Předal hodnotící zprávu o povodni z vodních děl TBD předsedovi komise 

Jiřímu Vávrovi, OMI, Správě služeb HMP. 
o Dále předal předsedovi komise Jiřímu Vávrovi studii k přečerpávací stanici na 

Rokytce. 
 
 

 
   

 
 
Příští jednání komise se uskuteční ve středu dne 21. 8. 2013 od 17:00 hod. v zasedací 
místnosti Nová Rada, 1. patro, Mariánské nám. 2, Praha 1. 
 
 
 
 
Schválil: předseda komise Jiří Vávra 
 
 
Tajemnice komise: Ladislava Šimková, MHMP 

 
 

Zapsala: Zuzana Krupičková 
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